



Styrelsemöte Göta MS

Protokoll 2022-08-22

Ordinarie deltagare

Lars-Göran Ståhl Ordförande
Jonathan Thorsell Vice Ordförande
Elenor Bodin Kassör
Niklas Gustafsson Endurokommittén
Markus Marteliusson Crosskommittén
Linda Ytterbom
Patrik Lindberg
Lotta Reden
Christer Jansson

Övriga deltagare

Agenda

1. Mötets öppnande (LG)
2. Val av justerare (NG)
3. Föregående protokoll (PL)
4. Skrivelser m.m. (LG)
 - Resultat och balansrapport, 2022, se bif. SAKNAS Maj, var är traktorn bokförd?
 - Medlemmar, **klubbyten i TA perioden st varav st nya till Göta.**
Nya (inkl. familj) medlemmar dec-jan via Idrott Online tot. nu 1421 (st) varav 1214 (st) män och 207 (st) kvinnor.
 - Övrigt hela verksamheten;
 - Sponsorjakten med vår nya folder går dåligt, hur ska vi förbättra resultatet?
 - Idrott Online avslutar erbjudande om hemsidor för alla klubbar, se separat mail.
 - Linda börjar se över medlemmar i Idrott Online. Blir man glad 😊
 - Klubbtröjor har kommit, kostar 380kr.
 - Valberedningen ska bjudas in till nästa möte så vi kan resonera om vad och vilka som är aktuella.
 - Kommunen har nytt bidrag, LG och NG har möte med EMK 31/8 om det finns gemensamma önskemål och vad vi vill ha.
5. Crosskommitté rapport (MM)
 - Tävlingar har fungerat bra och klubben har fått beröm. Anledning att vi inte fick stora SM var att banan var för smal, nya försök.
 - Det behövs fler ledare i crosskolan så vi får en förnygring av ledare.

- Ny kontakt med SISU, Maria Stolpe, MM bokar möte.
- Crosskolan avslutar den 19/9 och då kommer teamet JWR att delta på träningen.
- Stubbrace i klubbens regi 1/10, Kalles Kanna på Bäddarö Gård.

6. Endurokommitté rapport (NG)

- För Götapokalen så är alla funktionärer klara, några små synpunkter från Länstyrelsen som rättas till. Polistillstånd på ingång. Banketten på golfbanans restaurang.
- Återställning på SI 27-28/8.
- KM i juni blev inställt, 22/10 istället.
- Endurokommittén är liten och blir mindre, NG är snart själv.
- Pontans Stubbrace 15/10, Göta ställer upp och hjälper till mot liten ersättning, resterande överskott går till välgörenhet.

7. Motorområdet LedR (LG, MM, NG)

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar.
- Utlåtandet från kommunen samt att vi har att besiktiga oljeavskiljaren efter årets säsong innan vintern.
- Duscharna samt vattenledning till den lokalen måste åtgärdas, vem?
- Nytt fönster i kiosken/köket som är öppningsbart ordnar Patrik i sept/okt. återkommer med kostnad för fönster.

-

8. Övriga frågor (LG)

Uppdateringar på hemsidan som behöver fixas till. Se mail till NG o MM Info Nisse

9. Nästa möte (LG)

2022-09-26